
 

REFERAT - 5. STYREMØTE I  REGION SYDVEST  

Dato: 12.01.2024 

Kl: 21.00 – 22.00 

Arena: Meet Ullevaal Stadion 

Tilstede: Arian Lustrup Azemi (referent), Elin Mikkelsen Bakka, Knut Olav Hettervik, 

Oddbjørn Kvammen 

Forfall: Ragna Starheim Sand, Beate Fosselie 

 

1) Orienteringssaker 

 

a) Oddbjørn orienterer om status for EM 2025 

 

Planleggingsmøter hos arrangør KFUM Stavanger foregår en gang i måneden. KFUM 

Stavanger og NVBF holder på med å lande kontrakt, som blant annet inneholder 

økonomiske rammer og ansvarsfordeling. Herresiden er i gang med å forme landslag 

– litt vanskeligere på damesiden. Landslagssamling i Stavanger gikk bra, ny samling i 

slutten av Januar i Oslo. Stavanger blir muligens vertskap for enda en samling til 

våren.  

I tillegg finner SitCup i Mars sted ved Vår Energi Arena Sola. Befaring der foretas 31. 

Januar, og taraflex gulv er ankommet.  

 

 

2) Drøftingssaker 

 

a) Arian orienterer fra RDK 

 

Regional dommerkomite i Sydvest vedtok på møte den 22. November å gå jobbe i 

retning for innføring av E-Scoresheet i lavere divisjoner. Bakgrunnen til dette er 

stadige utfordringer knyttet til kampskjema, som spillerlister, manglende 

sekretærkompetanse og logistikk rundt printing.  

 

Regionsstyret stiller seg interesserte til forslaget, men ønsker svar knyttet til praktiske 

forhold og problemstillinger. Er det kostnader knyttet til lisens på E-score?  



Bør vi innledningsvis ha en kombinasjon av E-score og papirskjema, der de klubbene 

som vil teste ut E-Score frivillig kan gjøre dette? Er klubber villige til å være 

«prøvekaniner», slik at det kan bli en testordning? 

Vi prøver å undersøke litt, og konfererer med aktuelle instanser (som DK, admin og 

klubbene) for videre oppfølging.  

 

b) Utfylling av evalueringsskjema til NVBF Vil 2020 – 2024 

 

Regionsstyret gikk igjennom tilsendt evalueringsskjema og diskuterte, samt la inn og 

markerte våre standpunkt.  

 

3) Hederstegn 

 

Søknader for 2023 er sendt inn, men usikkert når vi får svar. Vi tar kontakt med 

administrasjonen for å høre nærmere.  

 

Merknad: Hedersmerke i sølv ble delt ut til Espen Sørbø i forbindelse med Cupfinalebanketten 

dagen etter. 

 

4) Neste møteplan 

 

Februar, ellers via Messenger/mail.  

 

5) Andre saker/eventuelt 

 

Vi ønsker en oppdatert oversikt over egenkapital fra administrasjonen. Kanskje denne 

bør oppdateres kontinuerlig på nettsidene til NVBF?  

 

 


